

卫理公会以萨迦守望者 15-21/04/2021

四月第三个星期的祷告事项

1. 家庭:

~为家庭成员的关系祷告。求主帮助我们特别在科技普遍的时代，我们可以更主动的与家人建立关系，更多付出。

~为孩子或侄儿侄女祷告。提名纪念他们，为他们的灵命，身心灵健康，学业或事业祷告。也为自己祷告，成为他们的好榜样。

2. 教会:

~为弟兄姐妹的属灵生命祷告。特别纪念你堂会内的各样装备课程，为导师们，学生们祷告。在圣经知识增加的当儿，属灵生命也应该成长。

~为弟兄姐妹祷告。纪念你所知道在 MCO，线上聚会的期间，越发冷淡的弟兄姐妹。求主复兴他们。也纪念确诊的弟兄姐妹，求主安慰他们，也赐我们智慧关怀他们。

3. 国家:

~为政府祷告。特别在振新经济的努力中，求主赐福部长们或有关当局在任何的策划中都能带给百姓利益，赐政府智慧来拟定任何好计划振新国家经济。

~为百姓祷告。特别在全国确诊数字下降时，人们或已觉得松懈和习惯，那有可能带来疫情第四波的后果。求主保护我们。祷告人民继续负责任，同防疫。

4. 世界:

~为缅甸祷告。祷告上帝掌权缅甸，赐下公义，和平及平安与缅甸百姓；为着缅甸实际最高领导人敏昂来的救恩祷告，愿他经历主爱，信靠耶稣；求神保守面对百姓；为各方投入在救援，维持秩序工作祷告；为真理而站的基督徒祷告。

~为普遍的西方国家的亚裔歧视祷告。求神掌权，赐给人们有一颗辨别对错的心，清晰的思想，求主给多元种族国家带来和平。

~为各国政府在保护环境的努力祷告。求主赐福各国能从措施，经济，和专注中更致力于保护环境，减低环境污染。求主恢复人类保护及管理世界的形象。

Issachar Watchmen Methodist 15-21/04/2021

Prayer Items for 3rd week of April

1. Family:

~ Pray for relationships between family members. Ask God to help us in the Technological era, to take more initiative in building relationships with our family members; to give more than receive.

~ Pray for the children. Remember them in your prayers as we pray for their spiritual, mental and physical health; pray also for their education or work. Pray that we can be good role models and mentors for them.

2. The Church:

~ Pray for the spiritual health of our Congregations. Pray that they remember what they have learnt in their Bible studies. Pray for the teachers and students; so that, as they teach and learn from each other, their knowledge and spiritual maturity grows.

~ Pray for the Congregations, that they remember their brothers and sisters who were only able to join online gatherings, as some have gotten colder and more distant since the MCO began. May God renew their zeal. Let us also remember those who were infected with the virus, may God give us the wisdom to care for their needs.

3. Country:

~ Pray for the government: especially in their effort to revive the national economy. May God bless the Ministers and parties concerned with wisdom to put together plans that lay down suitable courses of action that benefit the economy and the people. May God also bless the government with wisdom to set policies that can revive the national economy.

~ Pray for the people: Especially, now that the overall number of COVID-19 cases in the country has decreased, the people may relax and become complacent; which may result in a fourth wave of COVID 19 cases. May God protect us; pray that the people will continue to be prudent in preventing the spread of the virus.

4. World:

~ Pray for Myanmar: For God's Sovereignty to be over Myanmar. May God grant: justice, peace and security to the people of Myanmar; salvation for Myanmar's current de facto leader, Min Aung Hlaing (May he become a believer in Jesus Christ); protection of the people of Myanmar; peace to all who were felled in attempts to rescue and to maintain order. Pray that Christians who are standing for the Truth.

~ Pray for Discrimination against Asians especially in western countries. May God's power be over this issue: to bless human beings with hearts that can distinguish right from wrong, and to bring peace especially to multi-racial nations.

~ Pray that governments will take steps to protect the environment. May God lead countries to work harder to prevent pollution and to protect the environment through policies, economic incentives and greater awareness. May God restore our sense of responsibility for the care of our world.

Isakhar Pengawal Methodist 15-21/04/2021

Doa minggu ketiga April

1. Keluarga:

~ Berdoa untuk hubungan antara ahli keluarga. Mohon Allah membantu kita dalam generasi teknologi, boleh lebih beriniatif untuk menjalin hubungan dengan ahli keluarga, untuk lebih memberi daripada menerima.

~ Berdoa untuk anak-anak atau anak saudara. Mengingati mereka, dan berdoa untuk kerohanian, kesihatan mental dan fizikal, Pendidikan atau kerja mereka. Berdoa untuk diri sendiri menjadi contoh yang baik kepada mereka.

2. Gereja:

~ Berdoa untuk kerohanian Jemaah-jemaah. Mengingati kelas-kelas alkitab/pertumbuhan dalam gereja anda, berdoa untuk cikgu-cikgu berkenaan dan murid-murid, agar bukan saja ilmu bertumbuh sama juga dengan kerohanian.

~ Berdoa untuk Jemaah-jemaah. Mengingati saudara saudari yang hanya dapat menyertai semua perjumpaan dalam talian, ada yang semakin dingin sejak MCO, mohon Allah membangkitkan mereka, mengingati sesiapa yang dijangkiti virus, mohon Allah memberi kita kebijaksanaan untuk mengambil berat.

3. Negara:

~ Berdoa untuk kerajaan. Khasnya dalam usaha membangkit ekonomi negara, mohon Allah memberkati Menteri-menteri atau pihak-pihak yang berkenaan untuk membuat pelan yang paling sesuai dan memberi manfaat kepada rakyat, memberkati kerajaan dengan kebijaksanaan dalam menetapkan polisi-polisi untuk membangkitkan ekonomi negara.

~ Berdoa untuk rakyat. Khasnya bila nombor virus COVID-19 telah menurun secara keseluruhan dalam negara, rakyat semakin biasa dan relaks, ianya mungkin mengakibatkan gelombang ke-empat COVID 19. Mohon Allah melindungi kami, berdoa supaya rakyat-rakyat teruslah bertanggungjawab dalam mencegah virus.

4. Dunia:

~ Berdoa untuk Myanmar. Untuk Kedaulatan Allah atas Myanmar, mengurnai keadilan, keamanan dan keselamatan kepada rakyat Myanmar; Untuk penyelamatan pemimpin de facto Myanmar ketika ini Min Aung Hlaing supaya dia menpercayai Yesus Kristus; Untuk perlindungan rakyat-rakyat Myanmar; Untuk semua pihak yang menimpa dalam penyelamatan dan menjaga ketenteraman; Untuk Kristian-kristian yang berdiri demi Kebenaran.

~ Berdoa untuk Diskriminasi terhadap orang Asia khasnya di negara-negara barat. Mohon Allah berkuasa atas isu ini, memberkati manusia dengan hati yang membezakan betul dari yang salah, membawa kedamaian khasnya kepada negara yang berbilang kaum.

~ Berdoa untuk Tindakan kerajaan dalam melindungi alam sekitar. Mohon Allah memberkati negara-negara untuk lebih berusaha dalam mencegah pencemaran dan melindungi alam sekitar dari segi polisi, kewangan dan fokus. Memulihkan tanggungjawab manusia mengurus dunia ini.